
Fra: Harald Breyholtz <harald.breyholtz@gmail.com> 
Sendt: 9. april 2015 21:19 
Til: Siril Sylta; Postmottak Lindås 
Emne: Re: Arbeider i badeviken på matrikkel 1263 62 7 
 

Ref tidligere korrespondanse om arbeider på badeviken på Gnr 62 bnr 7. 

Badeviken fremstår nå som helt rasert og ubrukelig til bading. Er det sannsynlig at badeviken vil 

bli satt i stand igjen til sommeren? 

Er det opprettet en sak på dette arbeidet som det er mulig å få innsyn i sakspapirene til? 

Hilsen  

Harald Breyholtz 

 

2. juli 2014 kl. 10.10 skrev Siril Sylta <Siril.Sylta@lindas.kommune.no>: 

Hei. 

 

Vi har vore på synfaring på staden, og vil følgje opp saka vidare. 

Dette til orientering. 

 

Med venleg helsing 

 

Siril Sylta 

Konstituert fagleiar 

Byggesak 

Areal- og miljøeininga 

 

-----Opprinnelig melding----- 

Fra: Postmottak Lindås 

Sendt: 2. juli 2014 09:44 

Til: Inger Opheim Hindenes 

Kopi: Siril Sylta 

Emne: VS: Arbeider i badeviken på matrikkel 1263 62 7 

 

 

 

-----Opprinnelig melding----- 

Fra: Harald Breyholtz [mailto:harald.breyholtz@gmail.com] 

Sendt: 2. juli 2014 09:19 

Til: Postmottak Lindås 

Emne: Re: Arbeider i badeviken på matrikkel 1263 62 7 

 

Har dere undersøkt hva det arbeides med på 62 7? 

Det arbeides ved sjøen der for tiden. 

 

mailto:Siril.Sylta@lindas.kommune.no
mailto:harald.breyholtz@gmail.com


Hilsen Harald Breyholtz 

 

> Den 13. juni 2014 kl. 16:10 skrev Harald Breyholtz <harald.breyholtz@gmail.com>: 

> 

> Ref. samtale på telefon med Siril Sylta tidligere i dag 

> 

> Sender som avtalt noen bilder av de arbeidene som pågår i badeviken (Gardsendviken) på Gnr 

62 bnr 7 som vi ikke er blitt varslet om. 

> 

> Vi ønsker informasjon om hva som skal gjøres her og hvorfor vi ikke er blitt varslet om dette 

på forhånd. 

> 

> Det er veldig trist at den flotte badeviken nå er helt rasert og fremstår som ubrukelig som 

badeplass. 

> 
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> Hilsen 

> Harald Breyholtz 

 

 

 

--  

Hilsen Harald 
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